



Ryttarkamraterna Kumla

Styrelsemöte 2025-01-19

Närvarande:

Gunilla Öberg-Törnblad

Magnus Törnblad

Ulrica Egeryd

Smilla Jansson

Lee Ekström

Miranda Åkesson

Cecilia Andersson Boson

Frånvarande:

Susanne Undegård

Therese Jansson

1. Mötet öppnades
2. Dagordningen godkändes
3. Föregående mötesprotokoll gicks igenom och godkändes
4. Val av justerare Lee Ekström och Ulrica Egeryd
5. Fortbildning för grönt kort utbildare. Vi har dock ingen aktuell för tillfället
6. a. 140 733,42 kr på konto och 1 720 kr på swish
Genomgång av resultaträkning gjordes och överlag så har klubben gjort ett bra år.
b. Kommitteer

- **Bygg & anläggning**

- Ridhuset är saltat och sand har kommit på utebanorna.
- Diskussionen om att vi borde lägga upp en plan för att renovera uteboxarna exempelvis 5st per år. samt även en generell plan om underhåll med salt/sand för våra banor.
- Kolla med försäkringsbolaget och möjlighet till ersättning/hjälp att fixa toa vagnen och sekretariatet.

- **Klubbmästeriet**

- Utifrån föregående års resultat i fiket, beslutade vi att våra funktionärer kan få den mat de önskar och så många mackor och liknande som man behöver under våra tävlingar. Godis, snacks och läsk får fortsättningsvis köpas till inköpspris.

- **Ungdom**

- Ungdomssektionen har haft ett första möte och diskuterat lite planer och förslag på aktiviteter för året.

-



- **Hoppning**
- Vi har fått förfrågan att anordna div 2 ponny av distriktet under juli hoppet. Vi har sagt okej till det utifrån att vi får ha en klass i klassen.
- Träningshelg för Pia genomfördes under trettonhelgen
- **Dressyr**
- Cissi Brage är kontaktad för träning med projektet och ska kolla på datum.
- Maria Storm är också kontaktad och hade förslag på 1/3 som vi bokar in.
- **Fälttävlan**
- Träningshelgen i mellandagarna med terräng inspirerad hoppning genomfördes.

7. Uthyrningar:

Vi har fått många förfrågningar om uthyrningar. Vi har nu sagt okej till

- Hrimfaxi 6-8 juni
- Fjord SM v.29

8. Årsmöte:

- Vi beslutar att beställa plockbricka till årsmötet
- Vi diskuterade om ide på efterrätt inspirerad av vårt 40 årsjubileum
- Diskuterade olika förslag på "Årets..." att dela ut på årsmötet

9. Aktivitetsplanering:

Gunilla gör ett förslag som hon mejlar ut till övriga

10. a. Ungdomssektionen har planerat påskhoppning 18/4 med banbyggnad 17/4
- b. Dressyr KM 11/8 kvällstid.
- c. Diskuterade om att eventuellt planera in en familjedag i sommar och förslag på aktiviteter som vi skulle kunna göra i samband med det.
11. Nästa möte 3/2 kl.19 på Örsta
12. Mötet avslutades